
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 26. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 959
Vil ministeren kommentere, at flere kvægavlere nu melder ud, at de bliver tvunget til
at stoppe deres produktion af kødkvæg ved afgræsning af naturarealer, som følge af
den danske regerings voldsomt forhøjede gebyrer og voldsomt unødvendigt bureaukrati i
forbindelse med markskydning af afgræsningskvæget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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